



Date: 23<sup>rd</sup> August 2016  
Ref: LD/B/FS/16/008

التاريخ: 23 أغسطس 2016  
المرجع: LD/B/FS/16/008

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal  
Vice President  
Head of Operations Division  
Dubai Financial Market  
Dubai- United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال  
نائب رئيس تنفيذي  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject : Clarification Statement on the  
news published on 22<sup>nd</sup> August 2016**

**الموضوع: توضيح بشأن الخبر المنشور في وسائل الإعلام بتاريخ  
22 أغسطس 2016**

With reference to the above subject and reference number LD-NM-2016 dated 22<sup>nd</sup> August 2016 in regards to the news published, please be advised of the following clarification:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وكتابكم الوارد إلينا تحت رقم LD-NM-2016 تاريخ 22 أغسطس 2016 بشأن الخبر المنشور في وسائل الإعلام، يرجى أخذ العلم بالتوضيح التالي:

Drake & Scull, in its normal course of business, engages consultants, advisors to review its strategy, operations and provide financing solutions for its operations.

تعمل شركة دريك آند سكل إنترناشيونال، في السياق العادي لأعمالها التجارية، على إشراك المستشارين والخبراء لمراجعة إستراتيجيتها وأعمالها وتوفير حلول تمويل للعمليات.

Further, the company denies the appointment of any legal advisor in connection with bringing in a strategic investor or issuance of mandatory convertible bonds. The company will make appropriate disclosures, when such material development comes into effect.

وفي هذا الإطار، تنفي الشركة تعيين أي مستشار قانوني، فيما يتعلق بإستقدام مستثمر إستراتيجي أو إصدار سندات قابلة للتحويل. وعليه، ستقوم الشركة بموافاتكم بأي تطورات بهذا الشأن، وذلك إلزاماً منها بمبادئ الإفصاح والشفافية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Sincerely Yours,



Fadi Saba  
General Counsel

فادي سابا

المستشار القانوني

